
Verslag excursie 21 april 2023 

Om meer te weten te komen over de warmtetransitie heeft er op 21 april 2023 een excursie 
plaatsgevonden naar Didam. In Didam zijn een aantal  luchtwarmtepompen aangesloten op zo’n 200 
huurwoningen en enkele koopwoningen. Het doel van de excursie was om te leren van de ervaringen 
die in Didam opgedaan zijn. We hebben daarvoor gesproken met leden het bestuur van Coöperatie 
Duurzaam Didam. Zij zijn met de coöperatie aan het onderzoeken hoe nog meer koopwoningen op 
het warmtenet kunnen worden aangesloten en wat daar allemaal bij komt kijken. Tevens is de 
coöperatie bezig met het creëren van draagvlak voor een gasvrije wijk.  

De dag begon in Rozendaal vanuit waar we met een bus vanaf het gemeentehuis naar Didam toe zijn 
gereden. Hier werden we in de Bloemerbuurt door Fer Coenders ontvangen. Fer is de voorzitter van 
de lokale energiecoöperatie en hij verzorgde een presentatie over waar hij met de Coöperatie 
Duurzaam Didam op dit moment staat. In Didam is er vanuit de sociale huurbouw en de gemeente 
namelijk al een warmtepompinstallatie geplaatst in de wijk. Hier zijn bijna 200 huurwoningen op 
aangesloten en er is er nog plaats voor een aantal koopwoningen om zich ook aan te sluiten. Naast 
de warmtetransitie houdt de coöperatie zich ook bezig met sociale en groene aspecten in de wijk.

 

Figuur 1 Presentatie Fer Coenders 

Na de presentatie was er gelegenheid voor het stellen van vragen en nam hij ons mee voor een 
wandeling door de Bloemenbuurt. Hierbij zijn we o.a. langs de kinderboerderij gelopen waar de 
coöperatie iedere vrijdagochtend een ontmoetingsmoment organiseert voor iedereen in de wijk die 
daar behoefte aan heeft. Vervolgens zijn we door de wijk verder gelopen naar waar het warmtenet 
zichtbaar is. Rogier Berndsen van Qirion gaf een korte technische toelichting over de werking van het 



buurtwarmtesysteem. Ook was er een gelegenheid om een kijkje te nemen aan de binnenzijde van 
het centrale gebouwtje waar de warmte wordt gemaakt.  

 

Op het eerste gezicht lijkt het een groot grijs blok wat midden in de wijk staat maar gelukkig is daar 
in Didam ook al over nagedacht. De ruimte er omheen wordt namelijk ingericht tot nieuw park. De 
intentie is om het gebouw te integreren in het toekomstige park. Het groen dat er dan omheen komt 
te staan helpt, naast dat het een leuke uitstraling heeft, ook mee aan geluidsisolatie. Hieronder ziet u 
een foto van het toekomstige beeld. 



 

Na een succesvolle, inspirerende en informatieve excursie is iedereen weer de bus ingestapt en 
reden we weer terug naar Rozendaal.  

 

Dit verslag is opgesteld door Sam van der Pol (stagiaire Spectrum) 


